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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Malin Peltola hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Sofie Tillemark valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Dokument Förvaltning Älmhult Linnébygdens Ridklubb godkändes. 
Dokumentet syftar till att ange hur verksamheten inom föreningen ska 
drivas, samt förtydligar ansvarsfördelning och befogenheter.  
 

Ungdomssektionen: 
Ska ha en julaktivitet 17/12, annars inget nytt att rapportera  

Tävlingssektionen: 
Fått frågan från förbundet om vi vid befintliga tävlingar 2024 även kan stå 
som värd för lagtävlingar. Detta har vi tackar ja till.  

Ridskolan: 
Ska ha Tomtesmyg den 3/12. Malin P har kollat på sponsring av godispåsar 
till detta.  
Annars inget nytt att rapportera  

Web- och informationsektionen: 
Lägger ut information om att det finns intresse för ponnylag i dressyr div 
III, om fler önskar anmäla sig.  
Lägger även ut om ponnylag i hoppning div III.  

Cafeteriasektionen: 
Inget nytt att rapportera 

 
 

 

Protokoll 9, för Älmhult Linnébygdens Ridklubb  
2023-11-26 
 
Närvarande: Malin Karlsson, Malin Peltola, Sofie 
Tillemark, Emma Larsson, Cecilia Lodelius, Anna 
Ingemarsson, Andreas Bertilsson 
Jessica Nyman, Jessica Vindstierna 
(valberedning)  
 
Frånvarande: Ulrika Wahlgren, Hanna Holm, 
Anna Andersson 
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Träningssektionen: 
Kristina Nilsson har hoppat av.  

Anläggningssektionen: 
Inget nytt att rapportera  
 

§  Övriga frågor 
 
Valberedningen, (deltog endast under sin punkt först på 
mötet):  
Letar vidare efter en kassör efter input från styrelsen vad 
denna ska ha för arbetsuppgifter.  
 
 
Nytt anläggningskort: 
Det beslutas att ett nytt anläggningskort även ska finnas för 
häst. Vilket innebär att om flera ryttare delar på en häst, kan 
de teckna kort för själva hästen. 
Beslut om vad anläggningskortet ska kosta tas på nästa 
styrelsemöte 17/12.  
 
Privatstallet: 
Beslut tas att en avgift kommer tas ut om man ska stå i kö. 
100kr/per kalenderår bestäms.  
 
Pågående investeringar: 
En investeringslista behöver tas fram.  
Malin P skapar en fil och skickar runt till alla sektioner för att 
fylla i. Beslut på prio på listan tas på nästa möte.  
 
Info efter möte med kommunen och daglig verksamhet: 
Möte med tekniska och kultur och fritid, power pointen 
visades och fick stor uppskattning.  
Mötet gav ett startskott för dialog framåt med kommunen. 
Möte kommer hållas två gånger om året för att stämma av 
läge.  
 
Julsamling: 
I samband med decembers styrelsemöte 17/12, hålls även ett 
knytkalas/julbord med personalen.  
 
Redlocker (menskydd):  
Sofie ska gå på utbildning om detta 30/11.  
Skåp och mensskydd har kommit, sätts upp på toaletten i 
ridskolestallet. Detta måste förmedlas ut till alla medlemmar 
så en ungdomsdag finns i tankarna framåt våren.  
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Till nästa möte: 
Fundera över mål för nästa år. 
Årets Ryttare ska plockas fram och nomineringar till Firés 
minnespris.  
 
 

§  Mötets avslutning 
 
 

 

   
 
 
Älmhult den 26/11 2023  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                       Malin Peltola, ordförande 
 
............................................................                     
Sofie Tillemark, justeringsman 


